

คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม เข้าร่วมโครงการพัฒนาและถ่ายทอดองค์ความรู้งานบริการวิชาการ งานวิจัย และงานที่ปรึกษา รุ่นที่ 2 ประจำปีงบประมาณ พ.ศ. 2569 เพื่อพัฒนาศักยภาพบุคลากร ด้านการบริการวิชาการ การวิจัย และการให้คำปรึกษาทางวิชาการ ตลอดจนส่งเสริมการบูรณาการองค์ความรู้สู่การพัฒนาชุมชนและสังคมอย่างยั่งยืน ณ ห้องประชุม 26103 คณะวิทยาศาสตร์และเทคโนโลยี มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา ซึ่งโครงการจัดขึ้นระหว่างวันที่ 8-9 กรกฎาคม 2569

โครงการดังกล่าวจัดขึ้นเพื่อสร้างองค์ความรู้และแลกเปลี่ยนประสบการณ์ด้านการบริการวิชาการ งานวิจัย และงานที่ปรึกษา ซึ่งจะเป็นประโยชน์ต่อการพัฒนาศักยภาพของบุคลากร และสามารถนำองค์ความรู้ที่ได้รับไปประยุกต์ใช้ในการดำเนินงานของคณะนิติศาสตร์ เพื่อยกระดับคุณภาพการบริการวิชาการ การวิจัย และการให้บริการแก่สังคมให้มีประสิทธิภาพและเกิดประโยชน์สูงสุดต่อมหาวิทยาลัยและชุมชนต่อไป

The Faculty of Engineering and Industrial Technology Participated in the 2nd Knowledge Development and Transfer Program on Academic Services, Research, and Consultancy for Fiscal Year 2026

The Faculty of Engineering and Industrial Technology participated in the 2nd Knowledge Development and Transfer Program on Academic Services, Research, and Consultancy for Fiscal Year 2026. The program aimed to enhance personnel capabilities in the areas of academic services, research, and academic consultancy, while promoting the integration of knowledge toward sustainable community and social development.

The program was held from July 8-9, 2026, at Meeting Room 26103, Faculty of Science and Technology, Suan Sunandha Rajabhat University.

The program was organized to provide participants with opportunities to develop knowledge, exchange experiences, and strengthen professional skills related to academic services, research, and consultancy. The knowledge and experiences gained from this program will contribute to enhancing personnel potential and supporting the effective application of knowledge in the Faculty's operations.

Furthermore, the program serves as an important initiative to elevate the quality of academic services, research activities, and social engagement, ensuring that these efforts generate the greatest benefits for the university, communities, and society in a sustainable manner.

工程与工业技术学院参加2026财政年度第2期学术服务、科研及咨询工作知识发展与传承项目

工程与工业技术学院参加了“2026财政年度第2期学术服务、科研及咨询工作知识发展与传承项目”。该项目旨在提升工作人员在学术服务、科研以及学术咨询领域的专业能力，并促进知识整合与应用，推动知识体系融入社区与社会可持续发展。

本项目于2026年7月8日至9日在宣素南塔皇家大学科学与技术学院26103会议室举行。

该项目通过知识分享与经验交流，加强参与人员在学术服务、科研工作及咨询业务方面的能力建设，为提升工作人员综合素质提供重要支持。同时，参与人员可将所获得的知识与经验应用于学院相关工作实践中，进一步提升学术服务质量、科研能力以及社会服务水平，以实现更高效、更具价值的服务成果，为大学及社区的发展持续创造积极效益。